

Patterson, 3 rue Drummond; Molsons Warehouses, Notre-Dame Est; J. H. Wynne, 251 Sherbrooke Ouest; L. Bédard, N.P., 267 Ontario; Alphonse Leclaire, 20 Durocher; Geo. Grant, 55 St-Denis; Thomas Hannah, Youville; W. W. MacCuaig, 180 St-Jacques; W. H. D. Miller, Board of Trade Bldg; C. W. H. Rondeau, 4211 Ste-Catherine; J. U. Ferguson, C.R., 179 St-Jacques; W. D. B. Scott, 197 Mance.

Lesdites plaintes sont renvoyées à M. J. L. Archambault, C.R., avocat de la Cité.

Ajournement.

RENE BAUSET,
Sous-Greffier de la Cité.

CONSEIL MUNICIPAL

ASSEMBLEE SPECIALE DU LUNDI, 22 MAI 1911

Ordre du Jour.

RAPPORTS.

1. BUREAU DES COMMISSAIRES.—Pour adjuger les contrats pour machines, etc. (8 mai.)
2. BUREAU DES COMMISSAIRES.—Pour établir la ligne homologuée de l'avenue Monkland. (1 mai.)
3. BUREAU DES COMMISSAIRES.—Pour payer un compte de \$252.95 à la Cie d'électricité Saraguay, (15 mai.)
4. BUREAU DES COMMISSAIRES.—Pour effacer les lignes homologuées des rues Verchères et Frontenac. (15 mai.)
5. COMMISSION SPECIALE "RE" NOMS DES RUES.—Pour dénommer certaines rues. (15 mai.)

MOTIONS

6. WARD.—Pour abroger vote "re" édifice du Forum. (10 avril.)
7. TETREAU.—"Re" construction d'un tunnel au passage à niveau de la rue St-Hubert. (15 mai.)

REGLEMENTS.

8. 1re, 2e et 3e lecture d'un règlement à l'effet d'exproprier la "Montreal Water and Power Co.". (14 février). (LAPOINTE, N.).
9. 1re, 2e et 3e lectures d'un règlement amendant les règlements Nos 49 et 362 "re" voûtes. (21 février). (ROBINSON). (Imprimé).
10. 1re, 2e et 3e lectures d'un règlement amendant le règlement No 395 concernant la vente des journaux. (TETREAU). (13 juillet).
11. 1re, 2e et 3e lectures d'un règlement régissant la construction des édifices sur certaines rues. (LECLAIRE). (20 octobre).
12. 1re, 2e et 3e lectures d'un règlement à l'effet d'amender le règlement No 352 concernant les égouts. (2 septembre). (TETREAU).
13. 1re, 2e et 3e lectures d'un règlement à l'effet d'amender le règlement No 356 concernant les marchands d'effets d'occasion. (2 septembre). (TETREAU).
14. 2e et 3e lectures d'un règlement à l'effet d'amender

Patterson, 3 Drummond; Molsons Warehouses, Notre Dame East; J. H. Wynne, 251 Sherbrooke W.; L. Bédard, N.P., 267 Ontario; Alphonse Leclaire, 70 Durocher; Geo. Grant, 55 St. Denis; Thomas Hannah, Youville; W. W. MacCuaig, 180 St. James; W. H. D. Miller, B. of T. B.; C. W. H. Rondeau, 4211 St. Catherine; J. M. Ferguson, K.C., 179 St. James; W. D. B. Scott, 197 Mance St.

Said complaints were ordered to be referred to Mr. J. L. Archambault, K.C., City Attorney.

Adjourned.

RENE BAUSET,
Asst. City Clerk.

CITY COUNCIL

SPECIAL MEETING OF MONDAY, MAY 22nd, 1911

Order of the Day

REPORTS.

1. BOARD OF COMMISSIONERS.—To award contracts for machinery, &c. (8th May.)
2. BOARD OF COMMISSIONERS.—To establish homologated line on Monkland Avenue. (1st May.)
3. BOARD OF COMMISSIONERS.—To pay an account of \$252.95 to the Saraguay E. Co. (15th May.)
4. BOARD OF COMMISSIONERS.—To erase homologated lines of Verchères and Frontenac Streets. (15th May.)
5. SPECIAL "RE" STREET NAMES.—To name certain streets. (15 May.)

MOTIONS.

6. WARD.—To repeal vote "re" Forum building. (10th April.)
7. TETREAU.—"Re" Construction of a tunnel at St. Hubert St. crossing. (15th May.)

BY-LAWS

8. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to expropriate the Montreal Water & Power Co. (14th February). (LAPOINTE, N.).
9. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-laws Nos. 49 and 362 "re" vaults. (21st February). (ROBINSON). (Printed).
10. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 395, concerning sale of newspapers. (TETREAU). (13th July).
11. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to regulate buildings on certain streets. (LECLAIRE). (20th October).
12. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 352 "re" sewers. (TETREAU). (2nd Sept.)
13. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 356 "re" second hand dealers. (2nd Sept.) (TETREAU).
14. 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law